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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αιτωλοακαρνανία: Ανοίγουν τα σχολεία παρά τα 107
κρούσματα

Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

143.56 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Αιτωλοακαρνανία: Ανοίγουν 
τα σχολεία παρά τα 107 κρούσματα
Παρά ίο γεγονός ότι η Αιτωλοα
καρνανία εξακολουθεί να «φλέγε
ται» από τη διασπορά των κρου
σμάτων (χθες ανακοινώθηκαν άλλα 
107). το υπουργεία Παιδείας και 
Υγείας με εγκύκλιό τους αναίρεσαν 
την απόφαση του δημάρχου. Κώ
στα Λύρου. να παραμείνουν κλει
στά τα σχολεία της πόλης τουλάχι
στον μέχρι και την Τετάρτη.
Τα υπουργεία αναφέρουν πως οι 
δήμοι είναι αναρμόδιοι για τέτοιες 
αποφάσεις όταν αυτές αφορούν επι- 
δημιολογικούς λόγους και ειδικότερα 
για την C0VID-19, σύμφωνα με τον 
Ν.4722/20 αλλά και διευκρινιστική 
εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.

Ακόμα στα μέτρα που δημοσιεύτη
καν στην Εφημερίδα της Κυβερνή- 
σεως. ορίζεται ότι στις περιοχές που 
βρίσκονται σε «βαθύ κόκκινο» από 
χθες, οι μαθητές επιστρέφουν κα
νονικά στα σχολικά θρανία.

65 ΝΕΕΣ ΚΛΙΝΕΣ ΕΤΟΙΜΑΖΟΝ
ΤΑΙ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΓΡΙΝΙΟΥ
Το υγειονομικό σύστημα στην Αι
τωλοακαρνανία θωρακίζεται για το 
επόμενο διάστημα καθώς εκτιμά- 
ται πως η έκρηξη των κρουσμάτων 
θα επιφέρει πίεση το επόμενο διά
στημα στην νοσηλευτική μονάδα 
του Αγρίνιου. 0 διοικητής της 6ης 
ΥΠΕ Γιάννης Καρβέλης ανακοίνωσε

χθες πως θα προχωρήσει άμεσα 
στο άνοιγμα 65 κλινών για περι
στατικά Covid στο πλαίσιο της ετοι
μότητας για νοσοκομειακή κάλυψη 
στον όμορο νομό.

ΠΟΕΔΗΝ: ΜΕΓΑΛΕΣ 
ΟΙ ΕΛΛΕΨΕΙΣ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟ
ΜΕΙΟ ΜΕΣΟΛΟΓΓΙΟΥ
Ωστόσο, τις μεγάλες ελλείψεις στο 
νοσοκομείο Μεσολογγίου, που φλέ
γεται από την έξαρση του κορω- 
νοϊού. επισημαίνει σε ανακοίνωσή 
της. η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ερ
γαζομένων Δημοσίων νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ). τονίζοντας πως δεν 
επαρκείτο προσωπικό και τα μέσα.
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1  Διασωληνώσεις εκτός ΜΕΘ
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

456.57 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΥΞΗΣΗ ΠΑΛΙ ΣΕ ΜΟΛΥΝΣΕΙΣ ΚΑΙ ΙΙΚΟ ΦΟΡΤΙΟ ΣΤΑ ΛΥΜΑΤΑ

Διασωληνώσεις εκτός ΜΕΘ
Μερική αποσυμφόρηοη κλινικών, αλλά τα βαριά περιοτατικά δεν επιτρέπουν εφησυχααμό στο Νοσοκομείο - 48 νέα κρούσματα

Τα κρούσματα χθες ήταν και πάλι αυξημένα, καθώς ανακοινώθηκαν 48 νέες μολύνσεις στην Περι
φερειακή Ενότητα Μαγνησίας, ενώ καταγράφεται αύξηση κατά 21% του ιικού φορτίου στα λύματα

Ο
 Βόλος είναι η μοναδική πόλη, στην οποία 

την τελευταία εβδομάδα καταγράφεται αύ
ξηση 21% στο ιικό φορτίο στα λύματα, γε- 

γονός που έρχεται να επιβεβαιώσει τους φόβους 
των γιατρών στο Νοσοκομείο Βόλου ότι το τρίτο 
κύμα της πανδημίας όχι μόνο δεν έχει τελειώσει, 
αλλά δεν θα αργήσει να αναζωπυρωθεί, αν προκύ- 
ψουν χαλάρωση και εφησυχασμός.

Μπορεί μετά από τρεις εβδομάδες, χθες για πρώ
τη φορά να κατανράφηκε μερική αποσυμφόρηση 
των κλινικών covid, αφού δόθηκαν εννιά εξιτήρια 
και έγινε μόνο μία νέα εισαγωγή ασθενή, οι γιατροί 
όμως δεν πανηγυρίζουν. Αφενός τα περιστατικά 
που έχουν να διαχειριστούν είναι στην πλειονότητά 
τους σοβαρά, αφετέρου εκτός από τη ΜΕΘ κορο- 
νοϊού, που είναι κατειλημμένη από ασθενείς, οι για
τροί αναγκάστηκαν να διασωληνώσουν άλλους δύο 
ασθενείς εκτός ΜΕΘ, στους θαλάμους αρνητικής 
πίεσης, προσδοκώντας ότι θα σταθεροποιηθεί η 
κατάστασή τους και δεν θα χρειαστεί να διακομι
στούν σε ΜΕΘ άλλου Νοσοκομείου. Πρόκειται για 
73χρονο και 75χρονη, ενώ στη ΜΕΘ νοσηλεύονται 
μεταξύ άλλων 37χρονος, 46χρονη και τρεις ασθε
νείς από 60 έως 63 ετών. Συνολικά νοσηλεύονται 
στο Νοσοκομείο 66 ασθενείς. Μετά από αρκετές 
μέρες χθες δεν κατανράφηκε απώλεια ασθενούς.

Οι νεκροί από κορονοϊό ανέρχονται σε 246 από 
τις 19 Οκτωβρίου στο Αχιλλοπούλειο, ενώ άλλα 
οκτώ άτομα πέθαναν σπίτια τους ή σε άλλα Νοσο

κομεία.Την ίδια ώρα τα χθεσινά κρούσματα ήταν 
και πάλι αυξημένα, καθώς ανακοινώθηκαν 48 νέες 
μολύνσεις στην Περιφερειακή Ενότητα Μαγνησίας

Μόνο στον Βόλο αύξηση 
ιικού φορτίου στα λύματα

Σύμφωνα με τα αποτελέσματα των εργαστηρια
κών ελέγχωντου Εθνικού Δικτύου Επιδημιολογίας 
Λυμάτων για την επιδημιολογική επιτήρηση του 
ιού SARS-CoV-2 σε αστικά λύματα, το οποίο λει
τουργεί υπό το συντονισμό του ΕΟΔΥ, ο Βόλος πα

ρουσιάζει αύξηση. Τα δείγματα λαμβάνονται από 
τις εισόδους των κατά τόπους Μονάδων Επεξερ
γασίας Λυμάτων και αντιστοιχούν στον πληθυσμό 
που εξυπηρετείται από αυτές.

Την εβδομάδα 3-9 Μάίου 2021, παρατηρήθηκαν 
πτωτικές ή σταθεροποιητικές τάσεις, σε σχέση με 
την εβδομάδα 26 Απριλίου - 2 Μάίου 2021, στο ιι- 
κό φορτίο του SARS-CoV-2 στα αστικά λύματα των 
10 από τις 11 περιοχές που ελέγχονται από το Εθνι
κό Δίκτυο Επιδημιολογίας Λυμάτων του ΕΟΔΥ. Μό
νο στον Βόλο καταγράφεται οριακά αυξητική τάση 
(+21%) στο ιικό φορτίο των αστικών λυμάτων σε

σχέση με την εβδομάδα 26/4/21-2/5/21.

Δέκα θετικά στα rapid tests - 
Πού θα γίνουν σήμερα δειγματοληψίες

Συνολικά 10 θετικά έδωσαν τα χθεσινά rapid 
tests που έγιναν στον Βόλο. Ειδικότερα, στο πλαί
σιο δράσεων ελέγχου της διασποράς του ιού από 
την Περιφέρεια Θεσσαλίας και τον ΕΟΔΥ πραγμα
τοποιήθηκε χθες στην παραλία Βόλου μαζική δω
ρεάν λήψη τεστ ταχείας ανίχνευσης αντιγόνου (ra
pid test) μέσω δειγματοληψίας. Διενεργήθηκαν 
τεστ σε συνολικά 278 άτομα και ανευρέθηκαν 2 
θετικά. Επίσης, στο πλαίσιο της ίδιας δράσης 
χθες στο Πανθεσσαλικό Στάδιο λήφθηκαν 219 
δείγματα και βρέθηκανδ θετικά, ενώ στην Α Βιο
μηχανική Περιοχή λήφθηκαν 306 δείγματα και 
όλα ήταν αρνητικά. Σήμερα οι δωρεάν δειγματο
ληπτικοί έλεγχοι ταχείας ανίχνευσης θα συνεχι
στούν στον Δήμο Βόλου και στον Δήμο Ζαγοράς- 
Μουρεσίου.

Ειδικότερα προβλέπεται μαζική δειγματοληψία 
στον Βόλο, στο Διοικητήριο Π.Ε. Μαγνησίας & 
Σποράδων (Ελ. Βενιζέλου-Αναλήψεως), από ώρα 
09:00 έως 14:00, στη Νέα Δημητριάδα, Ι.Ν. Αγί
ου Δημητρίου, από ώρα 09:00 έως 13:00.

Επίσης θα γίνουν tests με τη διαδικασία Drive- 
Through έμπροσθεν Α.Σ. Πηλίου μεταξύ Άνω και 
Κάτω Λεχωνιών Δ. Βόλου, από ώρα 09:00 έως 
14:00, στη Ζαγορά, από ώρα 09:00 έως 11:30 
και στο Μούρεσι, από ώρα 12:30 έως 14:00.
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1  Οι εμβολιασμένοι λένε "αντίο" στα νοσοκομεία
Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

176.05 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΛΥΤΙΚΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΑΠΟ ΤΟ "ΣΩΤΗΡΙΑ"
Οι εμβολιασμένοι λένε "αντίο" στα νοσοκομεία

Καταλυτικά στοιχεία για την προ
στασία που προσφέρουν τα εμβόλια 
και την παρεπόμενη αποσυμπίεση 
στις Μονάδες Εντατικής Θεραπείας 
έδωσε η διευθύντρια της 7ης Πνευ- 
μονολογικής Κλινικής του νοσοκομεί
ου Σωτηρία, Μίνα Γκάγκα, μία από τις 
πλέον μετρημένες και σοβαρές επι
στημονικές παρουσίες καθ’ όλη τη 
διάρκεια της πανδημίας.

Μιλώντας στον ΣΚΑΙ, ανέφερε: 
"Έχουμε λιγότερα κρούσματα και κε
νά κρεβάτια στις μονάδες εντατικής 
θεραπείας αλλά εξακολουθούμε να 
έχουμε εισαγωγές και κάποια άτομα 
χρειάζονται περισσότερη αγωγή ή και 
να διασωληνωθούν".

Ερωτηθείσα εάν υπάρχουν και εμ- 
βολιασθέντες μεταξύ των ατόμων

που νοσηλεύονται απάντησε: "Γενικά 
έχουμε ασθενείς που έχουν κάνει την 
πρώτη δόση και τα συμπτώματα τους 
άρχισαν πριν ή εκδηλώθηκαν κατά 
την διάρκεια αυτής αλλά μέχρι στιγ
μής στο νοσοκομείο που έχουμε πε
ρίπου 5000 εισαγωγές είχαμε μόνο 2 
περιπτώσεις ανθρώπων που έχουν 
εμβολιασθεί και χρειάσθηκε να νοση
λευτούν. Υπήρξαν επίσης άλλοι δύο 
με πολλά προβλήματα και όχι πολύ 
καλό ανοσολογικό υπόβαθρο που ση
μαίνει ότι το εμβόλιο δεν μπορεί να εί
ναι το ίδιο αποτελεσματικό. Κατά τα 
άλλα έχουμε πάψει να βλέπουμε εμ
βολιασμένους στο νοσοκομείο και 
αυτό είναι πολύ σημαντικό".

Η ίδια επεσήμανε πως για να είμα
στε πλήρως καλυμμένοι πρέπει να χο

ρηγηθούν και οι δύο δόσεις του εμ
βολίου.

Για το φάρμακο από το Ισραήλ, η 
κ. Γ κάγκα ανέφερε πως είναι ένα αντι- 
φλεγμονώδες φάρμακο που φαίνεται 
να λειτουργεί.

Σχετικά με την άρση των περιορι
σμών υπογράμμισε πως εάν δεν τη
ρηθούν τα μέτρα, οι μετακινήσεις 
μπορεί να πυροδοτήσουν νέο κύμα 
και γι’ αυτό πρέπει να προσέχουμε.
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1  ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΟΥ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

774.71 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συναγερμός από ιον ΠΟΥ για ιην ινδικό μ
ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ 

ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΙΣ 
ΟΠΟΙΕΣ Η Β.1.617 ΕΙΝΑΙ 
ΠΙΟ ΜΕΤΑΔΟΤΙΚΗ ΑΛΛΑ 

ΕΠΙΣΗΣ ΚΑΙ ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΠΟΥ 
ΑΦΗΝΟΥΝ ΝΑ ΕΝΝΟΗΘΕΙ 
ΟΤΙ Η ΠΑΡΑΛΛΑΓΗ ΑΥΤΗ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΖΕΙ ΣΕ ΚΑΠΟΙΟ 
ΒΑΘΜΟ ΑΝΕΚΤΙΚΟΤΗΤΑ 

ΑΠΕΝΑΝΤΙ ΣΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ

Η
 παραλλαγή του νέου κορωνοϊ- 
ού που ενιοπίσιηκε για πρώτη 
φορά στην Ινδία, η Β.1.617, 

χαρακτηρίζεται «ανησυχητική», ανακοί
νωσε ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγεί
ας, κυρίως επειδή είναι πιο μεταδοτι
κή. «Υπάρχουν πληροφορίες σύμφωνα 
με τις οποίες η Β. 1.617 είναι πιο μετα
δοτική» αλλά επίσης και στοιχεία που 
αφήνουν να εννοηθεί ότι η παραλλα
γή αυτή παρουσιάζει σε κάποιο βαθμό 
ανεκτικότητα απέναντι στα εμβόλια, 
ανέφερε η Δρ Μαρία Βαν Κέρκοβ, σε 
συνέντευξη Τύπου που παραχώρησε. 
«Κατά συνέπεια, την κατηγοριοποιού
με ως στέλεχος ανησυχίας», πρόσθεσε 
η Βαν Κέρκοβ, η επικεφαλής της τεχνι
κής ομάδας ανημετώπισης της Covid-19 
του ΠΟΥ. Το Σάββατο, η επικεφαλής 
επιστήμονας του Παγκόσμιου Οργανι
σμού Υγείας σημείωσε πως η εν λόγω 
παραλλαγή είναι πιο μεταδοτική και 
(ραίνεται να είναι ανθεκτική στα εμβόλια 
κατά της Covid-19. Σε συνέντευξη που 
παραχώρησε στο Γαλλικό Πρακτορείο, 
η Σουαμινάθαν, μια Ινδή παιδίατρος 
και ερευνήτρια, δήλωσε ότι η παραλ
λαγή Β.1.617, που οποία εντοπίστηκε 
για πρώτη φορά στην Ινδία τον Οκτώ
βριο, είναι αναμφίβολα ένας παράγο
ντας που επιταχύνει την πανδημία που 
βρίσκεται εκτός ελέγχου στην δεύτερη 
πολυπληθέστερη χώρα στον κόσμο. Η 
παραλλαγή Β.1.617 «έχει μεταλλάξεις 
που αυξάνουν τη μετάδοση και που μπο
ρεί επίσης να την καταστήσουν ανθε
κτική σε αντισώματα που έχουν ανα
πτυχθεί μέσω εμβολιασμού ή φυσικής 
μόλυνσης», εξήγησε. Ωστόσο, η παραλ
λαγή από μόνη της δεν μπορεί να κατη- 
γορηθεί για τη δραματική αύξηση των 
κρουσμάτων στην Ινδία, η οποία (ραί
νεται να εφησυχάστηκε πολύ γρήγορα, 
επιτρέποντας «μαζικές συγκεντρώσεις», 
σημείωσε. Σε μια πολυπληθέστατη χώρα 
όπως η Ινδία, οι μολύνσεις μπορούν 
να εξαπλώνονται αθόρυβα για μήνες. 
«Αυτά τα αρχικά σημάδια δεν εντοπί
στηκαν έως ότου οι μεταδόσεις έφτα
σαν σε ένα σημείο όπου η εκτόξευση 
κρουσμάτων ήταν απότομη». Προς το 
παρόν, είναι πολύ δύσκολο να καταπο
λεμήσουμε τον ιό «επειδή η πανδημία 
πλήττει χιλιάδες ανθρώπους και πολ- 
λαπλασιάζεται με ρυθμό που είναι πολύ

δύσκολο να σταματήσει», δήλωσε η 
δρ Σουαμινάθαν, προειδοποιώντας 
όη ο εμβολιασμός από μόνος του δεν 
θα είναι αρκετός για να ανακτηθεί 
ο έλεγχος της κατάστασης. Η Ινδία, 
ο μεγαλύτερος παραγωγός εμβολί
ων στον κόσμο, έχει μέχρι στιγμής 
χορηγήσει δύο δόσεις μόλις στο 2% 
του πληθυσμού της, που αριθμεί 1,3 
δισεκατομμύρια.

Εμβολιασμοί παιδιών
Καθώς προχωράει η επιτάχυνση των 
εμβολιασμών, φαίνεται πως το επό
μενο στάδιο είναι οι εμβολιασμοί 
και των μαθητών, καθώς την ερχό
μενη εβδομάδα αναμένεται η έγκρι
ση του εμβολίου Pfizer για τις ηλικί
ες από 12 έως 15 ετών. Ο υπουργός 
Υγείας, Βασίλης Κικίλιας, με δεδο
μένη αυτήν την εξέλιξη, δήλωσε σε 
συνέντευξή του ότι η επόμενη σχο
λική χρονιά θα μας βρει με εμβολια
σμένους μαθητές, καθώς βρίσκεται σε 
εξέλιξη στην ΕΕ η διαδικασία για την 
έγκριση του εμβολίου της Pfizer για 
τις νεαρότερες ηλικίες. Την ίδια σηγ- 
μή και ο Χαράλαμπος Γώγος εξήγησε

πως τον Ιούλιο θα έχει ολοκληρωθεί 
η μελέτη των επιστημόνων που αφο
ρά τον εμβολιασμό των παιδιών ηλι
κίας από 12 έως 15 ετών, ενώ τάχθη
κε υπέρ της χορήγησής τους στα παι
διά προκειμένου να ελεγχθεί η δια- 
σπορά. Σε κάθε περίπτωση τα εμβόλια 
αυτά πρέπει να πάρουν την έγκριση 
του Ευρωπαϊκού Οργανισμού Φαρ
μάκων, όπως και το εμβόλιο για τους 
κάτω των 18 ετών που αναμένεται το 
αμέσως επόμενο διάστημα.

θεοδωρίδου: Πρόωρη 
η συζήτηση
Στο θέμα αναφέρθηκε εκτενώς και η 
καθηγήτρια και πρόεδρος της Εθνι
κής Επιτροπής Εμβολιασμών, Μαρία 
θεοδωρίδου και επεσήμανε χαρα
κτηριστικά: «Όπως έχουμε αναφέρει 
αρκετές φορές ο κίνδυνος για τα παι
διά από τον κοροναϊό είναι μικρός, 
επομένως το εμβόλιο για τα παιδιά 
έχει ως στόχο πρώτον το γεγονός 
όπ τα παιδιά αποτελούν το 25% του 
πληθυσμού και δεύτερον θα μειώ
σει τη διασπορά στην κοινότητα, έτσι 
θα μπορέσουν να μείνουν ανοιχτά τα

σχολεία κλπ.». Ωστόσο 
η κ. θεοδωρίδου τόνισε 
ότι είναι πολύ πρόωρο να 
μιλούμε για τον εμβολιασμό των 
παιδιών, ο οποίος δεν θα είναι υπο
χρεωτικός, όπως δεν είναι υποχρε
ωτικός και για άλλα εμβόλια πλην 
αυτών που απαιτούνται για να πάει 
ένα παιδί στο νηπιαγωγείο.
«Ανάλογα με ιην 
επιδημιολογική εικόνα»
Το γεγονός ότι υπάρχουν οι συγκε
κριμένες μελέτες «δεν σημαίνει ότι 
ξεκινούν οι εμβολιασμοί των παι
διών», τόνισε. Το εμβόλιο στα παι
διά έχει ως κύριο στόχο την ανοσία 
και την μείωση της διασποράς του 
ιού στην κοινότητα είπε χαρακτηρι
στικά και πρόσθεσε «ας μη σκεφτό
μαστε τον εμβολιασμό των παιδιών 
όταν υπάρχουν κενά στον εμβολια
σμό των ενηλίκων, ακόμη και των 
υπερήλικων». Ο εμβολιασμός των 
παιδιών θα αποφασιστεί αναλόγως 
με την επιδημιολογική εικόνα και μία 
τέτοια κίνηση θα γίνει με γνώμονα την 
ασφάλεια των παιδιών, θέλοντας να 
καθησυχάσει τους πολίτες η κ. θεο-
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1  ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΟΥ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

ιετάΜαξη

δωρίδου ανέφερε ότι 
στην Εθνική Επιτρο

πή Εμβολιασμών συμμε
τέχουν επιστήμονες και αρκετοί 

παιδίατροι και επομέναχ; οποιαδήπο
τε απόφαση θα έχει την απαραίτητη 
επιστημονική εγκυρότητα.

ΠΟΥ
Για το ζήτημα αυτό ο ΠΟΥ πήρε θέση 
ενάντια στον εμβολιασμό νεότερων 
ηλικιών σης ανεπτυγμένες χώρες, αν 
δεν έχουν πρόσβαση στο εμβόλιο οι 
ηλικιωμένοι και οι ευπαθείς ομάδες 
από τον υπόλοιπο κόσμο, «θα θέλαμε 
να επιμείνουμε και πάλι στο γεγονός 
ότι προτεραιότητα θα πρέπει να δοθεί 
σε όλες ης χώρες του κόσμου σης ομά
δες αυτές, προτού ξεκινήσει ο εμβολι
ασμός των ατόμων που έχουν πολύ 
μικρότερο κίνδυνο να προσβληθούν 
από την ασθένεια», δήλωσε η Δρ Κέιτ 
Ο'Μπράιεν, η διευθύντρια του τμήμα
τος ανοσοποίησης και εμβολίων του 
Οργανισμού, σε συνέντευξη Τύπου 
που παραχώρησε. Η σύσταση αυτή 
έγινε αφού ο Καναδάς ενέκρινε την 
Τετάρτη τη χρήση του εμβολίου των 
Pfizer/BioNTech για τους εφήβους 
ηλικίας 12 ετών και άνω. Η επέκτα
ση του εμβολιασμού στους εφήβους, 
στις πλούσιες χώρες, θα άνοιγε τις 
εκστρατείες ανοσοποίησης σε εκα
τομμύρια ανθρώπους, αλλά θα επέ- 
τεινε την ανισότητα στην πρόσβαση 
στα εμβόλια, την οποία καταγγέλλει 
ο ΠΟΥ. «Όταν τα εμβόλια θα έχουν 
διανεμηθεί έτσι ώστε κάθε χώρα να 
λάβει αρκετά για τις ομάδες που απο
τελούν προτεραιότητα, τότε θα δεχτού
με πολύ ευνοϊκά τη χρήση του εμβο
λίου» και στους νέους, υπογράμμισε 
η Ο’Μπράιεν.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συγκέντρωση διαμαρτυριας των εργαζομένων στο
Θεαγένειο

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

180.48 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συγκέντρωση Siapapwpias των εργαζομένων στο Θεαγένειο

.S ΣΤΑ 84ρ« 4 woman
ΙΙ^ΠΡΟΣΛΗΨΕΚ MOf«»OY ΠΡΟΣΟΒΚΟϊ 

Π * ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΗ ΟΑίΗι BW ΠΜΜΚΙΙ
r>mTnn fwniowBiC!>«*ft»i;c^

ΝΕΑ ΣΥΜΒΟΛΙΚΗ συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
σήμερα το πρωί αποφάσισαν να πραγματοποιή
σουν οι εργαζόμενοι στο θεαγένειο Νοσοκομείο 
Θεσσαλονίκης, στο πλαίσιο της Παγκόσμιας Ημέ
ρας Νοσηλευτή. Στόχος του σωματείου εργαζομέ
νων του θεαγένειου Νοσοκομείου είναι να με
τατρέψουν σε ημέρα διεκδίκησης και ανάδειξης 
των προβλημάτων του κλάδου τη σημερινή. Μά
λιστα σε σχετική ανακοίνωση τονίζεται:

«Η Παγκόσμια Ημέρα Νοσηλευτή εορτάζεται 
κάθε χρόνο σπς 12 Μαΐου και αποτελεί την ελά
χιστη πράξη ημής και αναγνώρισης στο έργο και 
στην προσφορά των νοσηλευτών σε όλο τον κό
σμο. Ειδικότερα τώρα, την περίοδο αυτή, το έρ
γο των νοσηλευτών αποτέλεσε και συνεχίζει να 
αποτελεί σημαντική παράμετρο στην αντιμετώ
πιση της πανδημίας του Covid-19, γεγονός που 
καταξιώνει και αναδεικνυει στη συνείδηση όλου

του κόσμου τον ιδιαίτερο ρόλο και την προσφο
ρά των νοσηλευτών.

Η νοσηλευτική, παρόλο που αποτελεί έναν 
από τους πιο σημαντικούς κλάδους του συστήμα
τος υγείας, δεν έχει τύχει της αναγνώρισης που 
θα έπρεπε από όλες ης κυβερνήσεις διαχρονικά. 
Οι νοσηλευτές καλούνται να αντιμετωπίσουν όλες 
ης παθογένειες του συστήματος υγείας σε ανήξο- 
ες συνθήκες, με τα θεσμικά τους προβλήματα να 
παραμένουν άλυτα εδώ και δεκαεήες.

Το Σωματείο Εργαζομένων ΑΝΘ θεαγένειο 
καλεί όλους τους συναδέλφους σε συμβολική 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας την Τετάρτη 12/5 
σπς 9.00 π.μ. και διεκδικούμε: Σύσταση ενιαίου 
κλάδου νοσηλευπκού προσωπικού, άμεση έντα
ξη στα ΒΑΕ, μόνιμες προσλήψεις προσωπικού, 
μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων, αύξηση 
μισθών και του ανθυγιεινού επιδόματος».
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1  Με μπαλώματα η στελέχωση των νοσοκομείων στα
νησιά

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

488.79 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ο πρωθνπονργός Κυριάκος Μητοστάκης σε επίσκεψη του στο Νοσοκομείο Σαντορίνης πέρυσι, λίγο πριν από το άνοιγμα 
της τουριστικής σεζρν 2020

Α
νυπεράσπιστα είναι 
τα νησιά της χώρας, 
καθώς τα νοσοκο
μεία τους είναι αντι
μέτωπα με ελλείψεις 
προσωπικού και το ποσοστό των 
εμβολιασμένων νησιωτών είναι 

εξαιρετικά χαμηλό, όπως επι
σημαίνει σε ανακοίνωσή της η 
ΠΟΕΔΗΝ, στον απόηχο των κυ
βερνητικών ανακοινώσεων για 
τη «Γαλάζια Ελευθερία».

Η ΠΟΕΔΗΝ ασκεί κριτική 
και στον σχεδίασμά για τον εμ
βολιασμό των νησιών, λέγοντας 
πως τα εμβολιαστικά κέντρα δεν 
έχουν στελεχωθεί με νέο προ
σωπικό και τα κενά θα τα κα- 
λύψουν γιατροί και νοσηλευτές 
από νοσοκομεία της Αττικής και 
της Μακεδονίας.

Προσλήφειβ
«Αυτό δεν λέγεται σχεδιασμός 
για την τουριστική περίοδο 
που έρχεται. Ηδη θα έπρεπε να 
έχουν στελεχωθεί όχι μόνο τα 
εμβολιαστικά κέντρα των νη
σιών, αλλά και οι υγειονομικές 
μονάδες με προσλήψεις προ
σωπικού και όχι να πιέζουν οι 
διοικήσεις το κατακουρασμέ
νο προσωπικό των νοσοκομεί
ων να μετακινηθεί στα νησιά για 
μία εβδομάδα, δήθεν εθελοντι
κά» σημειώνει η ΠΟΕΔΗΝ. 

Σύμφωνα με τα στοιχεία που

παρουσιάζει η ΠΟΕΔΗΝ, το εμ- 
βολιαστικό κέντρο του νοσοκο
μείου Σαντορίνης και το τμήμα 
επειγόντων περιστατικών, μαζί 
με τη διαλογή περιστατικών κο- 
ρονοϊού καλύπτονται μόνο από 
έναν γενικό γιατρό που μετα
φέρθηκε από το Κέντρο Υγεί
ας που έκλεισε, ο οποίος δεν 
λαμβάνει το επίδομα ευθύνης, 
όπως και οι άλλοι γιατροί που 
μεταφέρθηκαν από το Κέντρο 
Υγείας.

Ακόμα, η ΠΟΕΔΗΝ καταγ
γέλλει πως η Παθολογική Κλι

νική του νοσοκομείου ειδικά 
τώρα, με τη νοσηλεία και περι
στατικών κορονοϊού, καλύπτε
ται από την 1η Νοεμβρίου μό
νο από έναν παθολόγο.

Επίσης, το νοσοκομείο κα
λύπτεται μόνο από έναν ορθο
πεδικό, όταν ξέρουμε τις αυξη
μένες ανάγκες το καλοκαίρι λό
γω ατυχημάτων, έχει μείνει με 
έναν καρδιολόγο, ενώ από τον 
περσινό Δεκέμβριο έχει έναν 
αναισθησιολόγο, ο οποίος μά
λιστα είχε πάρει άδεια και δεν 
υπήρχε κανείς, με την ΠΟΕΔΗΝ

να αναρωτιέται: «Αν χρειαζόταν 
διασωλήνωση κάποιος ασθε
νής; Τώρα έφεραν αναισθησιο- 
λόγο για λίγες ημέρες με μετα
κίνηση από το Νοσοκομείο της 
Νίκαιας».

Στη δραματική εικόνα προ
στίθεται ότι στο νοσοκομείο 
υπάρχουν εδώ και 4 μήνες ένας 
μικροβιολόγος, ένας νευρολό
γος και δύο παιδίατροι. Παράλ
ληλα, πολλές φορές δεν υπάρ
χουν γιατροί για να συνοδέ
ψουν τα σοβαρά έκτακτα περι
στατικά στις διακομιδές.

Με μπαλώματα η στελέχωση 
ίων νοσοκομείων στα νησιά
* ΠΟΕΔΗΝ: Τα κενά 

θα τακαλύψουν 
γιατροί από 

Αττική, Μακεδονία
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1  Στον αγώνα για ένταξη στα ΒΑΕ και για
μονιμοποίηση των συμβασιούχων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

159.79 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Στον αγώνα για ένταξη στα ΒΑΕ και 
για μονιμοποίηση των συμβασιούχων
Κινητοποιήσεις σήμερα, στο πλαίσιο της Παγκόσμιας Μέρας 
Νοσηλευτικού Προσωπικού

Σ
ε πολύμορφες κινητοποιήσεις προχωρούν σήμερα, Πα
γκόσμια Μέρα Νοσηλευτικού Προσωπικού, οι εργαζό
μενοι στα δημόσια νοσοκομεία, έχοντας «όλοι μας χορ
τάσει “χειροκροτήματα", συγκατάβαση και υποσχέσεις, την 

ίδια στιγμή που οι συνθήκες δουλειάς μας γίνονται αφόρη
τες. Ιδιαίτερα σήμερα που η εξέλιξη της επιστήμης και 
της τεχνολογίας δίνει τη δυνατότητα να εργαζόμαστε λι
γότερο, σε καλύτερες συνθήκες, είναι τουλάχιστον προ
κλητικές οι κυβερνητικές δηλώσεις ότι "η ΙΟωρη εργα
σία είναι πρόοδος"». Ολοι οι εργαζόμενοι στα δημόσια νο
σοκομεία, και σήμερα, απαιτούν:
• Ενταξη εδώ και τώρα στα Βαρέα - Ανθυγιεινά Επαγγέλ
ματα, χωρίς επασφάλιστρα.
• Μονιμοποίηση των συμβασιούχων και κάλυψη όλων των 
κενών με μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού.
• Αυξήσεις στους μισθούς με αναγνώριση όλης της προ
ϋπηρεσίας - επαναφορά επιδομάτων εορτών / αδείας.

• Ανθρώπινα ωράρια με άδειες - ρεπό και απρόσκοπτη 
πληρωμή της δουλειάς και των υπερωριών.

Στο πλαίσιο των κινητοποιήσεων, προγραμματίζονται 
μεταξύ άλλων:
- Το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου «Ευαγγε

λισμός» καλεί στο ΤΕΠ στις 12 το μεσημέρι και παράλ
ληλα στηρίζει τους τεχνικούς κάθε ειδικότητας των εται
ρειών «Invite» - «Unison», οι οποίοι βρίσκονται για πολ
λοστή φορά σε κινητοποίηση σήμερα, με στάση εργασί
ας (12 μ. - 4 μ.μ.), διεκδικώντας την έγκαιρη πληρωμή των 
δεδουλευμένων τους.
- Το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου Π ΑΓΝΗ πρό

χωμά σε στάση εργασίας (1.30 μ.μ. - 2.30 μ.μ.) και καλεί σε 
συγκέντρωση στο σαλόνι του νοσοκομείου.

- Το Σωματείο Εργαζομένων στο «θεαγένειο» Αντικαρ- 
κινικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης καλεί σε συγκέντρω
ση διαμαρτυρίας στις 9 π.μ., στην είσοδο του νοσοκομείου.
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1  Συνάντηση με εργαζομένους στη δημόσια υγεία ο
Φώντας Μπαραδιάκοε

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

63.08 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνάντηση με εργαζομένουε 
στη δημόσια υγεία 
ο Φώνταε Μπαραδιάκοε

Με εκπροσώπους εργαζομένων στον τομέα 
της δημόσιας υγείας συναντήθηκε ο βουλευτής 
Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος. Όπως ανάρτησε 
στη σελίδα του, «μου μετέφεραν το αίτημά τους 
για κατοχύρωση μόνιμης εργασιακής σχέσης 
στο Σύστημα Υγείας, επισημαίνονταςότι συντάχ
θηκαν και συντάσσονται στη μάχη κατά της παν
δημίας, στην πρώτη γραμμή με τους συναδέλ
φους τους». 0 βουλευτής της Ν.Δ. υποσχέθηκε 
να βοηθήσει, ώστε να αναζητηθεί βιώσιμη λύση 
στο ζήτημα της εργασιακής ανασφάλειας.
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1  SOS από το Θεαγένειο για αύξηση του προσωπικού
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

575.05 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Κραυγή αγωνίας 
από Θεαγένειο 
για προσλήψεις

Το τελευταίο διάστημα υπάρ
χουν 100 και πλέον κενά σε θέ
σεις νοσηλευτών στο Θεαγένειο. 
ΣΕΛ 4
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1  SOS από το Θεαγένειο για αύξηση του προσωπικού
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

SOS από το Θεαγένειο 
για αύξηση του προσωπικού
Εργαζόμενοι του νοσοκομείου κάνουν κινητοποίηση σήμερα ζητώντας ενίσχυση 
κυρίως σε νοσηλευτές
Tnc Αειιονιά; Βασβάνη

Τ
ο τελευταίο διάστημα 
υπάρχουν 100 και πλέον 
κενά σε θέσεις νοσηλευ
τών στο Θεαγένειο. Τους 
15 μήνες της πανδημίας 
ενισχύθηκε μόλις με 10 νοσηλευτές, 
ενώ τουλάχιστον 20 βγήκαν σε συντα- 

ξιοδότηση και δεκάδες ακόμη αναμέ
νεται να πάρουν σύνταξη το επόμενο 
διάστημα θέλοντας να προλάβουν τις 
αλλαγές που έρχονται στο συνταξιοδο- 
τικό.

Με τις παραπάνω πληροφορίες ο 
πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομέ
νων Α.Ν.Θ Θεαγένειο κ. Βασίλειος 
Μουρατίδης έδωσε στον «Τύπο Θεσ
σαλονίκης» την εικόνα που επικρατεί 
στο νοσοκομείο με τις μεγάλες ελλεί
ψεις στο προσωπικό και ιδιαίτερα 
στους νοσηλευτές.

Με αφορμή την παγκόσμια ημέρα 
νοσηλευτή που γιορτάζεται στις 12 
Μαΐου, το Σωματείο θα κάνει συμβο
λική συγκέντρωση διαμαρτυρίας σή
μερα στις 09.00 π.μ. στην είσοδο του 
νοσοκομείου.

«Θέλουμε να αναδείξουμε τα χρόνια 
προβλήματα που υπάρχουν στον κλά
δο μας και που φάνηκαν και μέσα από 
την λειτουργία του δημόσιου συστή
ματος υγείας που δοκιμάζεται λόγω 
και της πανδημίας», δήλωσε ο κ. Μου
ρατίδης. Και εξήγησε: «Κύριο αίτημά 
μας αποτελεί η ένταξη των νοσηλευ
τών στα βαρέα και ανθυγιεινά. Στον 
ιδιωτικό τομέα οι νοσηλευτές έχουν 
ενταχθεί εδώ και χρόνια. Στον δημόσιο 
όμως δεν ισχύει κάτι τέτοιο. Πάμε πλέ
ον σε 40 χρόνια εργασίας πράγμα που 
σημαίνει πως ένας νοσηλευτής θα 
βγαίνει στη σύνταξη στα 67 του χρό
νια. Δεν είναι δυνατόν όμως να ανήκει 
στην ίδια κατηγορία όπως πχ ένας δά
σκαλος. Ένας νοσηλευτής είναι δύσκο

λο να ανταπεξέλθει από μια ηλικία και 
μετά στις απαιτήσεις της δουλειάς. 
Τους τελευταίους 6-8 μήνες μια επι
τροπή εξέταζε το αίτημά μας για έντα
ξη στα βαρέα και ανθυγιεινά όμως τε- 
λικώς η κυβέρνηση δεν έδωσε λύση 
επικαλούμενη δημοσιονομικό κόστος 
και πως η πανδημία είναι προσωρινή. 
Παράλληλα ζητούμε προσλήψεις. 
Υπάρχει υποστελέχωση, ειδικά στο 
Θεαγένειο που είναι το μοναδικό αντι- 
καρκινικό νοσοκομείο στη Βόρεια Ελ
λάδα. Ενώ ακούμε για χιλιάδες προσ
λήψεις, σε εμάς ήρθαν μόλις 10 άτομα

και από αυτά μερικά κάποια στιγμή 
αποσπάστηκαν και πήγαν στο Ιππο- 
κράτειο που είχε αυξημένες ανάγκες. 
Σκεφτείτε πως για 30 ογκολογικούς 
ασθενείς αντιστοιχεί μία νοσηλεύ- 
τρια».

Ο κ. Μουρατίδης είπε πως υπάρχει 
ανάγκη για προσλήψεις και σε άλλες 
ειδικότητες, ενώ μίλησε και για τους 
συμβασιούχους του νοσοκομείου που 
είναι σε κατάσταση αβεβαιότητας. 
Πρόσθεσε πως το εργατικό προσωπικό 
του Θεαγενείου έβαλε πλάτες όλο αυ
τό το διάστημα και φυσικά θέλει να

προσφέρει την βοήθειά του στους 
ασθενείς, ωστόσο κάποια χρόνια προ
βλήματα πρέπει να λυθούν.

Στο πλαίσιο αυτό θα γίνει η σημερι
νή τους κινητοποίηση. «Θα έρθουν 
όσοι συνάδερφοι μπορούν. Θα αναρ- 
τήσουμε πανό με τα αιτήματά μας και 
φορώντας μάσκες, τηρώντας αποστά
σεις, θα γνωστοποιήσουμε τα αιτήμα- 
τά μας», τόνισε ο πρόεδρος του Σωμα
τείου Εργαζομένων Α.Ν.Θ Θεαγένειο, 
υπογραμμίζοντας πως το 50% του προ
σωπικού στο νοσοκομείο είναι νοση
λευτές.
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1  Περί διαχρονικής θνησιμότητας...
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

213.57 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Περί διαχρονικής 
θνησιμότητας...

Κύριε διευθυντή

Οταν λέμε ότι η θνησιμότητα που 
παρατηρείται στο Α κράτοε εί
ναι υψηλότερη από τη θνησιμότη

τα του κράτουε Β, εννοούμε ότι στο 
κράτοε Α σημειώθηκαν αδικαιολό
γητοι θάνατοι, οι οποίοι θα μπορού
σαν να είχαν προληφθεί. Ο εξαιρε- 
τικόε κ. Πάσχοε Μανδραβέληε στο 
άρθρο του στην «Κ» τηε 27/4 ανα
φέρει τη δήλωση του κ. Τσίπρα ότι 
«η χώρα μαε κατέχει το αρνητικό 
ρεκόρ θανάτων ανά εκατομμύριο 
πληθυσμού σε όλη την Ευρώπη» 
λόγω κορωνόΐού. Επίσηε παραθέτει 
παλαιότερη δήλωση τηε ΠΟΕΔΗΝ 
ότι «...Η θνησιμότητα από νοσοκο- 
μειακέε λοιμώξειε στα νοσοκομεία 
τηε χώραε μαε είναι πάνω από 30%. .. 
(έναντι) 15% (εκείνηε, που σημειώ
νεται) στα νοσοκομεία τηε Ε.Ε. Ιδιαί
τερα ανησυχητικά είναι τα ποσοστά

στιε ΜΕΘ». Βασιζόμενοε προφανώε 
σε παλαιότερεε δηλώσειε «αρμοδί
ων» ο κ. Μανδραβέληε αποδίδει τη 
μεγάλη θνησιμότητα που παρατη- 
ρείται στη χώρα μαε, σε «διαχρονι- 
κέε στρεβλώσειε» στο «χαμηλό πο
σοστό δημόσιαε δαπάνηε», στον 
«πρωταθλητισμό» που κατέχουμε 
στην κατανάλωση αντιβιοτικών, 
στο «χαμηλό ποσοστό προληπτικών 
διαγνώσεων... ή (σ)τα υψηλά ποσο
στά καπνίσματοε και παχυσαρκίαε 
στον πληθυσμό». Πράγματι. Αυτοί 
οι παράγοντεε συμβάλλουν. Ομωε 
είναι γενικώε παραδεκτό ότι η κύ
ρια αιτία υψηλήε θνησιμότηταε ενόε 
κράτουε είναι η ανεπαρκήε εκπαί
δευση των γιατρών του.

Σπεύδω να δηλώσω πωε δεν υπο
νοώ ότι όλοι οι Ελληνεε γιατροί είναι 
ανεπαρκώε εκπαιδευμένοι. Αντιθέ- 
τωε. Γνωρίζω πολύ καλά ότι διαθέ
τουμε πολλούε άριστα εκπαιδευμέ-

νουε γιατρούε, οι περισσότεροι από 
τουε οποίουε έχουν μετεκπαιδευθεί 
στο εξωτερικό. Τρανή απόδειξη οι 
εκλεκτοί συνάδελφοι που αντιμετώ
πισαν τόσο επιτυχώε την πανδημία. 
Ωστόσο, πιστεύω ότι εκτόε από τουε 
επαρκείε γιατρούε έχουμε και πολ
λούε επαγγελματικώε ανεπαρκείε ή 
δυνητικά επικίνδυνου ε. Πόσοι εί
ναι αυτοί; Ουδείε γνωρίζει. Απολύ- 
τωε ουδείε. Αυτό συμβαίνει, διότι η 
μεταπτυχιακή ιατρική εκπαίδευση 
(ΜΙΕ) στη χώρα μαε πάσχει. Διότι η 
Πολιτεία αρνούμενη την εφαρμογή 
των σχετικών οδηγιών και συστάσε
ων τηε Ευρωπαϊκήε Ενωσηε (Ε.Ε.), 
έχει συγκεντρώσει στο υπουργείο 
Υγείαε όλεε τιε διοικητικέε αρμοδι- 
ότητεε που αφορούν στη ΜΙΕ. Και 
έχει αποκλείσει πλήρωε από αυτέε 
τιε αρμοδιότητεε το ιατρικό σώμα.

Οι άλλεε χώρεε τηε Ε.Ε. εμφα
νίζουν χαμηλότερα ποσοστά θνη

σιμότηταε από εκείνα τηε χώραε 
μαε, διότι έχουν ακολουθήσει τιε 
σχετικέε οδηγίεε και συστάσειε τηε 
Ε.Ε. Εχουν εκχωρήσει στο ιατρικό 
σώμα σημαντικέε διοικητικέε αρ
μοδιότητεε που σχετίζονται με τη 
ΜΙΕ. Αξιολογούν την παρεχόμενη 
ΜΙΕ. Και εφαρμόζουν κριτήρια, τα 
οποία πρέπει να πληρούν όλοι οι 
παράγοντεε που συμμετέχουν σε 
αυτή την εκπαίδευση, τα νοσοκο
μεία, οι κλινικέε, τα εργαστήρια, 
οι εκπαιδευτέε, τα εκπαιδευτικά 
προγράμματα και οι εκπαιδευόμε
νοι. Αντίθετα, η χώρα μαε, αν και 
έχει αποδεχθεί αυτέε τιε οδηγίεε 
και συστάσειε, δεν τιε εφαρμόζει. 
Οταν αποφασίσουμε και εμείε να 
τιε εφαρμόσουμε, θα επιτύχουμε 
καλύτερη επιστημονική και επαγ
γελματική επάρκεια των γιατρών 
μαε με επακόλουθο λιγότερεε αδι- 
καιολόγητεε απώλειεε ζωών των 
Ελλήνων πολιτών.

ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ Δ0ΣΙ0Σ

Θωρακοχειρουργός, 
πρώην εκπρόσωπος 

της χώρας μας στην Advisory 
Committee on Medical Training 

της Ευρωπαϊκής Ενωσης
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1  Προς έγκριση το εμβόλιο για παιδιά
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

462.56 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προς έγκριση το εμβόλιο για παιδιά
Στα τέλη Μαΐου το πράσινο φως για τους εφήβους 12-15 ετών, εκτιμά ο ΕΜΑ

Η Pfizer αναμένεται να ζητήσει έγκριση από τον FDA για χορήγηση εμβολίων σε παιδιά 2 έως 11 ετών τον Σεπτέμβριο.

ΒΕΡΟΛΙΝΟ. Ισως και στα τέλη 
του μήνα θα μπορούσε να λάβει 
έγκριση από τις ευρωπαϊκές αρ
χές το εμβόλιο Pfizer/BioNTech, 
σύμφωνα με την εκτελεστική δι
ευθύντρια του Ευρωπαϊκού Ορ
γανισμού Φαρμάκων (ΕΜΑ). Το 
εμβόλιο εγκρίθηκε προχθές από 
τον αμερικανικό FDA για εφήβου 
12 έως 15 ετών, ενώ η εταιρεία 
αναμένεται να ζητήσει έγκριση 
για χορήγηση σε παιδιά 2 έως 11 
ετών τον Σεπτέμβριο.

Ακολουθεί η εταιρεία Modema, 
που αναμένεται να ανακοινώσει 
τα αποτελέσματα των κλινικών 
δοκιμών για τις ηλικίες 12-16 ετών 
εντός των προσεχών εβδομάδων 
και για τις ηλικίες 6 μηνών έως 
11 ετών στα τέλη του χρόνου. Η 
διεύρυνση των εμβολιασμών σε 
μικρότερα παιδιά (αυτή τη στιγμή 
τα εμβόλια χορηγούνται στις ηλι
κίες άνω των 16 ετών) αναμένεται 
να εξομαλύνει τη λειτουργία των 
σχολείων από τη νέα σχολική χρο
νιά, τουλάχιστον στη Γερμανία.

Αυτό δήλωσε ο Γερμανός 
υπουργός Υγείας Γενς Σπαν, εκτι
μώντας ότι έως το τέλος Αυγού- 
στου θα υπάρχει η δυνατότητα 
εμβολιασμών με τουλάχιστον μία 
δόση για όλα τα παιδιά από 12 
ετών και άνω. Τα τέλη Αυγούστου 
είναι ωστόσο πολύ αργά για τις οι
κογένειες που επιθυμούν να κά
νουν διακοπές στο κρατίδιο του 
Μεκλεμβούργου-Δυτικής Πομερα- 
νίας, στις ακτές της Βόρειας Θά
λασσας, καθώς το κρατίδιο απα
γορεύει την έλευση τουριστών αν 
δεν είναι εμβολιασμένοι. Η οδηγία 
δεν εξαιρεί τα παιδιά, τα οποία, 
σε περίπτωση που οι γονείς επι
θυμούν να κάνουν διακοπές, πρέ
πει να μείνουν πίσω.

Σε πολλές περιοχές της χώρας 
παρατηρείται το φαινόμενο ατό
μων που προσπαθούν να εμβολια
στούν ενώ δεν έχει φθάσει ακόμη

«Ναι» από τον FDA 
στο σκεύασμα 
των Pfizer/BioNTech 
- Tic, προσεχείς 
εβδομάδες 
τα αποτελέσματα 
των κλινικών δοκιμών 
της Modema.

η σειρά τους, έτσι ώστε να είναι 
εγκαίρως έτοιμοι για τις διακοπές 
του καλοκαιριού. Συνήθως δηλώ
νουν μεν ακριβή στοιχεία, αλλά 
καταγράφονται, ψευδώς, ως στε
νές επαφές ατόμου που ανήκει σε 
ομάδα υψηλού κινδύνου, ώστε να

εξασφαλίσουν ραντεβού. Εντω με
ταξύ, την έγκριση του ευρωπαϊκού 
ψηφιακού πιστοποιητικού εμβολι
ασμού εντός των προσεχών εβδο
μάδων αναμένει ο Γερμανός υφυ
πουργός Εξωτερικών Μίχαελ Ροτ. 
Ο Ροτ τόνισε ότι η διευκόλυνση 
των μετακινήσεων εντός Ευρωπα
ϊκής Ενωσης θα βοηθήσει όλες τις 
χώρες και όχι μόνο τις τουριστικές.

Οι συζητήσεις περί εμβολια
σμών και θερινών μετακινήσεων 
έχουν εξαφανίσει από το προσκή
νιο τη σκληρή καθημερινή μάχη 
που δίνουν οι υγειονομικοί. Χθες, 
το νοσηλευτικό προσωπικό σε 110 
μονάδες εντατικής θεραπείας της 
Γαλλίας κατέβηκε σε απεργία, δι- 
εκδικώντας την ένταξη στα βαρέα 
και ανθυγιεινά επαγγέλματα αλλά 
και την αύξηση των κλινών ΜΕΘ

και την καλύτερη στελέχωσή τους. 
Στους δρόμους του Παρισιού, χθες 
το πρωί, βρέθηκε μικρός αριθμός 
νοσηλευτών των κλινών ΜΕΘ, οι 
οποίοι είτε βρίσκονταν σε άδεια 
είτε είχαν νυχτερινή βάρδια. Για 
τους υπόλοιπους συναδέλφους 
τους, η κινητοποίηση είχε τη μορ
φή της χρήσης συμβολικού περι
βραχιόνιου. «Χρειαζόμαστε περισ
σότερες κλίνες ΜΕΘ. Σκεφτείτε 
πώς θα τις δημιουργήσετε και πώς 
θα προσλάβετε το ανάλογο προ
σωπικό», ανακοίνωσε το συνδι
καλιστικό όργανο των νοσηλευ
τών, υπογραμμίζοντας ότι για την 
υπηρεσία στη μονάδα χρειάζεται 
εκπαίδευση ενός έτους, η οποία 
πρέπει να αναγνωρίζεται και να 
αμείβεται αναλόγως.

SPIEGEL, ΝΥΤ, LE PARISIEN
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1  Μία δόση εμβολίου για όσους έχουν ήδη νοσήσει
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

267.53 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μία δόση εμβολίου 
για όσους έχουν 
ήδη νοσήσει
Τη χορήγηση μιαε 6oans εμβολίου 
έναντι ms COVID-19 σε άτομα 
που έχουν νοσήσει και αναρρώσει 
συζητούν οι ειδικοί επιστήμονεε 
ms EOvums Επιτροπήε Εμβολι
ασμών, με τιε σχετικέ$ ανακοι
νώσει να αναμένονται πιθανό
τατα την ερχόμενη εβδομάδα. 
Πρόκειται για στρατηγική που 
ακολουθούν και άλλε3 χώρεε ms 
Ε.Ε. ενώ περιλαμβάνεται και ons 
συστάσεΐ5 του Αμερικανικού Κέ
ντρου Ελέγχου και Πρόληψηε Νο
σημάτων, με το σκεπτικό ότι μία 
δόση του εμβολίου σε άτομα που 
έχουν προσβληθεί στο παρελθόν 
από τον ιό επαρκεί για να παρά
σχει προστασία και μάλιστα βο
ηθάει στο να «στερεοποιηθεί» η 
ανοσία που έχουν λόγω ms νό- 
onons. Από την Ε.Ε. οι χώρε3 που 
εφαρμόζουν αυτή τη στρατηγική 
είναι οι Αυστρία, Εσθονία, Γαλ
λία, Γερμανία, Ολλανδία, Πορ
τογαλία, Σλοβενία και Ισπανία. 
Χθεε, ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 3.197 
νέα κρούσματα ms COVID-19 και 
52 v0ous θανάτουε ασθενών. Από 
την έναρξη ms nav6npias έχουν 
καταγραφεί 11.141 θάνατοι ασθε
νών με COVID-19 στη χώρα μα3. 
Σημειώνεται ότι ο αριθμόε των 
νέων διαγνωστικών τεστ (δεν συ
νυπολογίζονται τα οικιακά αυτο- 
διαγνωστικά τεστ) που ανακοι
νώθηκαν χθεε ήταν 85.570, που 
σημαίνει ότι το ποσοστό θετικό- 
mms είναι στο 3,7%.

Από το σύνολο των νέων κρου
σμάτων, 1.356 εντοπίζονται στην 
Αττική, 343 στη Θεσσαλονίκη, 
158 στην Αιτωλοακαρνανία και 
110 στη Λάρισα. Διασωληνωμένοι 
νοσηλεύονται 732 ασθενεί3 (i8ios 
api0pos με x0ss). Περαιτέρω υπο

χώρηση του πανδημικού κύματοε 
ms xciipas καταγράφει το Εθνικό 
Δίκτυο Επιδημιολογία5 Λυμάτων 
του ΕΟΔΥ. Onais προέκυψε από 
tous εργαστηριακού3 ελέγχουε σε 
αστικά λύματα διαφόρων πόλεων 
ms xcbpas, την εβδομάδα 3 0cos 
9 Μαΐου παρατηρήθηκαν πτωτι- 
K0s ή σταθεροποιητικέ3 τάσειε σε

Τη στρατηγική 
άλλων χωρών της Ε.Ε. 
εξετάζει να υιοθετήσει 
η επιτροπή 
εμβολιασμών - 3.197 
νέα κρούσματα 
και 52 θάνατοι 
ανακοινώθηκαν χθες.

σχέση με την προηγούμενη εβδο
μάδα (26 Απριλίου με 2 Μάί'ου) 
στο πκό φορτίο του SARS-CoV-2 
στα αστικά λύματα των 10 από tis 
11 περιοχέ5 που ελέγχονται από 
το δίκτυο. Συγκεκριμένα, καθαρά 
πτωτικέ5 μεταβολέε παρατηρήθη
καν στα Χανιά (-82%), στο Ηρά
κλειο (-80%), στο Ρέθυμνο (-65%), 
στον Αγιο Νικόλαο (-71%) και στη 
Λάρισα (-64%). Οριακά πτωτικέε 
ήταν οι μεταβολέε στην Αλεξαν
δρούπολη (-24%) και στην Αττι
κή (-18%). Σταθερό παραμένει το 
φορτίο σε Θεσσαλονίκη, Ξάνθη 
και Πάτρα (μείωση ms τάξη3 από 
1% 0cos 5%), ενώ οριακά αυξητική 
τάξη (+21%) καταγράφηκε στο ιι- 
κό φορτίο των αστικών λυμάτων 
στον Βόλο.

Π. ΜΠ.
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1  «Εχουμε κενά κρεβάτια ΜΕΘ»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

524.92 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι πρώτες 
ανάσες 
στο ΕΣΥ
Μειώνεται το ποσοστό 
κάλυψης κλινών COVID

Τα πρώτα ενθαρρυντικά δείγματα 
αποκλιμάκωσηε τηε πίεσηε στο ΕΣΥ 
καταγράφονται το τελευταίο δεκαή
μερο, ενώ η επιτάχυνση των εμβο
λιασμών και οι ενδείξειε υποχώρη- 
ons του ηκού φορτίου στα λύματα 
καλλιεργούν ελπίδεε για περαιτέρω 
βελτίωση τηε εικόναε. Η κάλυψη 
απλών κλινών COVID των νοσοκο
μείων είναι στο 47% και των κλινών 
ΜΕΘ στο 77,5%, από 59% και 89% 
αντίστοιχα στα μέσα Απριλίου. Σελ. 5
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1  «Εχουμε κενά κρεβάτια ΜΕΘ»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

«Εχουμε κενά κρεβάτια ΜΕΘ»
Ενθαρρυντικά στοιχεία από το ΕΣΥ για τις πρώτες δέκα ημέρες του Μαΐου

Ο αριθμός νέων ημερήσιων εισαγωγών ασθενών με C0VID-19 στα νοσοκομεία έχει υποχωρήσει σε επίπεδα κάτω 
των 400, όταν το διάστημα από τα μέσα Μαρτίου έως και τις 20 Απριλίου ήταν γύρω στις 500.

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Σαφείς ενδείξειε αποκλιμάκωσηε ins 
πίεσηε στο ΕΣΥ καταγράφουν τα 
στοιχεία των υγειονομικών αρχών. 
Ο αριθμό$ των νέων ημερήσιων 
εισαγωγών ασθενών με COVID-19 
στα νοσοκομεία έχει υποχωρήσει 
σε επίπεδα κάτω από 400, και προ- 
χθέε ήταν κάτω από 300 (294). Το δε 
ποσοστό κάλυψηβ των κλινών νο- 
σηλείαε COVID -απλών και εντατι- 
rns- μειώνεται αργό αλλά σταθερό.

Με βάση τα στοιχεία του ΕΚΑΒ 
και του ΕΟΔΥ, για καθεμιά από tis 
npunxs δέκα ημέρε$ του Μαΐου, 
οι vtts εισαγωγέ$ στα νοσοκομεία 
δεν έχουν ξεπερόσει tis 400, όταν 
το διάστημα από τα μέσα Μαρτίου 
έωε και tis 20 Απριλίου ήταν γύρω 
otis 500, ενώ υπήρχαν και ημέρεε 
που είχαν ξεπερόσει tis 550. Από 
tis αρχέ3 Μαΐου ο αριθμό3 των ει
σαγωγών ασθενών με COVID-19 στα 
νοσοκομεία είναι iOios ή και μικρό- 
τερο3 από τον αριθμό των εξιτηρί
ων που εκδίδονται. Είναι ενδεικτικό 
ότι την εβδομάδα 26 Απριλίου με 
2 Μαΐου, ο λόγοε εισαγωγών νέων 
ασθενών npos εξιτήρια λόγω iaons 
ήταν 1 (3.018 εισαγωγέε και 3.016 
εξιτήρια), για πρώτη φορά μετά τον 
Ιανουάριο, ενώ χθεε εκδόθηκαν 67 
εξιτήρια περισσότερα από tis ει- 
σαγωγέ5. Αξίζει να σημειωθεί ότι 
ένα μήνα πριν και συγκεκριμένα 
το διάστημα 5-11 Απριλίου -όταν 
και κορυφώθηκε η πίεση στο ΕΣΥ 
από την πανδημία-, οι εισαγωγέ5 
νέων ασθενών ήταν 3.707 και το 
σύνολο των εξιτηρίων λόγω iaons 
2.987 (λόγο5 εισαγωγών npos εξιτή
ρια 1,24). Η δε κάλυψη των απλών 
κλινών COVID των νοσοκομείων 
είναι πλέον στο 47% και των κλι
νών ΜΕΘ COVID στο 77,5%, στο 
σύνολο Tns επικρότεια5. Σε αυτό

Η κάλυψη των απλών 
κλινών COVID των 
νοσοκομείων είναι πλέον 
στο 47% και των κλινών 
ΜΕΘ για την ασθένεια 
στο 77,5%, στο σύνολο 
της επικράτειας.

το τρίτο κύμα τα ποσοστά είχαν 
φτάσει στο 59% για tis απλέ5 κλί- 
νεε και στο 89% για tis κλίνε3 ΜΕΘ 
(μέσα Απριλίου).

«Εχουμε λιγότερα κρούσματα και 
έχουμε και κενό κρεβάτια otis μο- 
v06es εντατικήε, που είχαμε καιρό 
να δούμε. Αλλά εξακολουθούμε να 
έχουμε εισαγωγέε και νέων ασθε

νών, ορισμένοι εκ των οποίων βα
ραίνουν γρήγορα και χρειάζονται 
περισσότερη αγωγή ή και διασωλή
νωση», δήλωσε χθεε (ΣΚΑΙ) η διευ
θύντρια Tns 7ns Πνευμονολογικήε 
Κλινικήε του «Σωτηρία» και πρόε- 
6pos του Κεντρικού Συμβουλίου 
Υγεία3 Μίνα Γκάγκα. Σύμφωνα με 
την ίδια, η συντριπτική πλειονό
τητα των νοσηλευομένων είναι εί
τε ανεμβολίαστοι είτε άτομα που 
είχαν κάνει την πρώτη δόση του 
εμβολίου. «Γενικά έχουμε ασθενείε 
που έχουν κάνει την πρώτη δόση 
και τα συμπτώματα tous άρχισαν 
πριν από τον εμβολιασμό ή εκδη
λώθηκαν το διάστημα του πρώτου 
εμβολιασμού, αλλά μέχρι στιγμή3 
στο νοσοκομείο, από περίπου 5.000 
εισαγωγέ3 ασθενών, είχαμε μόνο 2 
περιπτώσεΐ5 ανθρώπων που έχουν

εμβολιαστεί πλήρωε. Ομωε ήταν και 
οι δύο με πολλά προβλήματα και 
όχι πολύ καλό ανοσολογικό υπό
βαθρο, που σημαίνει ότι το εμβόλιο 
δεν μπορεί να είναι το ίδιο αποτε
λεσματικό».

Onais μάλιστα δήλωσε πρόσφατα 
και η καθηγήτρια Παιδιατρικήε Λοι- 
μωξιολογίαε Βάνα Παπαευαγγέλου, 
tis τελευτά^ εβδομόδεε παρατη- 
ρείται σημαντική μείωση ons νέεε 
νοσηλείε5 των ηλικιακών ομάδων 
που έχουν εμβολιαστεί. Btis μονά- 
δεε εντατικήε θεραπείαε, προφανώε 
λόγω του εμβολιασμού, βλέπουμε 
τη θέση των υπερήλικων ανθρώ
πων άνω των 75 ετών να καταλαμ
βάνουν νέοι συνάνθρωποί μα3 35- 
55 ετών, που σήμερα αποτελούν το 
ένα τέταρτο των νοσηλευομένων 
otis απλέ5 κλίνε5 COVID.
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1  Δρομολογούνται οι εμβολιασμοί κατ' οίκον
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

528.83 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑ ΟΣΟΥΣ ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ 
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΙ 
ΚΑΤ’ ΟΙΚΟΝ
ΣΕΛΙΔΑ 4
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1  Δρομολογούνται οι εμβολιασμοί κατ' οίκον
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Δρομολογούνται 
οι εμβολιασμοί 
κατ’ οίκον
Για τα άτομα μεγαλύτερης ηλικίας 
ή όσους δεν μπορούν να μετακινηθούν

«Στόχος μας, ο καθολικός και πλήρης εμβολιασμός των μόνιμων κατοίκων των 
νησιών το αργότερο έως τα τέλη Ιουνίου», ανέφερε χθες ο πρωθυπουργός.

Του ΣΤΑΥΡΟΥ Γ. ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ

Ειδικό σχέδιο εντατικοποίησηε των 
εμβολιασμών σε όλα τα επίπεδα 
θέτει σε εφαρμογή η κυβέρνηση. 
Χθεε ο πρωθυπουργόε ανακοίνωσε, 
σε σύσκεψη που έγινε στο Μέγα
ρο Μαξίμου και αφορούσε σχεδόν 
αποκλειστικά το συγκεκριμένο θέ
μα, ότι ξεκινά η επιχείρηση «Γαλά
ζια Ελευθερία» που έχει στόχο τον 
εμβολιασμό όλων των κατοίκων 
των νησιών «το αργότερο» έωε το 
τέλοε Ιουνίου. Παράλληλα, σύμφω
να με πληροφορίεε τηε «Κ», άμε
σα θα βγουν και κινητέε μονάδεε 
ώστε να εμβολιάσουν τουε πολίτεε 
εκείνουε, είτε μεγαλύτερηε ηλικίαε 
είτε με κινητικά ή άλλα προβλήμα
τα, που δεν μπορούν να μεταβούν 
σε κάποιο εμβολιαστικό κέντρο.

700.000 μόνιμοι κάτοικοι
«Ο στόχοε», είπε ο κ. Μητσοτά- 

κηε για την επιχείρηση «Γαλάζια 
Ελευθερία», είναι «ο καθολικόε και 
πλήρηε εμβολιασμόε των μόνιμων 
κατοίκων των νησιών το αργότε
ρο έωε τα τέλη Ιουνίου». Ο σχεδι- 
ασμόε προβλέπει τον εμβολιασμό 
όλων των μόνιμων κατοίκων άνω 
των 18 ετών σε 19 συνολικά νησιά, 
που αριθμούν πληθυσμό 700.000 
κατοίκων. Στόχοε βεβαίωε είναι η 
ασφαλήε τουριστική σεζόν όχι μόνο 
για τουε επισκέπτεε, αλλά και για 
τουε μόνιμουε κατοίκουε. Η επιχεί
ρηση πάντωε δεν ξεκινάει από το 
μηδέν, καθώε ήδη έχουν ολοκλη
ρωθεί οι εμβολιασμοί σε 32 νησιά 
και σε άλλα 36 ολοκληρώνονται 
έωε τέλοε Μαΐου. Ο εμβολιασμόε 
θα γίνει μάλιστα με το μονοδοσι- 
κό εμβόλιο τηε Ιοάηεοη & Ιοάηεοη

ώστε να ολοκληρωθεί πιο γρήγορα 
και για τον λόγο αυτό συγκροτού
νται νέα εμβολιαστικά κέντρα από 
τιε δυνάμειε του ΕΣΥ, αλλά και κι
νητά συνεργεία εμβολιασμού που 
θα υποστηρίξουν την ολοκλήρω
ση του καθολικού εμβολιασμού. 
Η επιχείρηση θα ενισχυθεί από 
εθελοντικέε οργανώσειε και κινη- 
τέε ιατρικέε μονάδεε -αποκλειστι
κή δωρεά του Ιδρύματοε Σταύροε 
Νιάρχοε- που υλοποιούνται από 
την ΑΜΚΕ «Αναγέννηση και Πρό- 
οδοε», το «Χαμόγελο του Παιδιού» 
και τη «Σύμπλευση». Επίσηε, προ- 
βλέπεται η ένταξη εμβολιαστικών 
κέντρων ιδιωτικών μονάδων. «Η 
πρώτη μεγάλη παραλαβή των μο- 
νοδοσικών εμβολίων τηε Ιοάηεοη & 
Ιοάηεοη στα τέλη του μήνα θα κα- 
τευθυνθεί εκεί, ώστε να χτιστεί και 
το πρώτο μαζικό τείχοε ανοσίαε», 
είπε ο πρωθυπουργόε απευθυνό- 
μενοε προε τουε τέσσεριε περιφε- 
ρειάρχεε και τουε δημάρχουε των 
19 νησιών που συμμετείχαν στην 
τηλεδιάσκεψη. Πρόσθεσε δε πωε 
στην προσπάθεια θα συντρέξουν 
και οι Ενοπλεε Δυνάμειε. «Η πρω
τοβουλία αυτή έχει μια σύνθετη 
διάσταση, υγειονομική, κοινωνική, 
οικονομική, αλλά και γεωστρατηγι- 
κή σε κάποιεε πλευρέε τηε. Είναι, 
λοιπόν, μια υπόθεση εθνική και γι’ 
αυτό και πρέπει να πετύχει, όπωε 
πετυχαίνει συνολικά η επιχείρηση 
“Ελευθερία”, και φυσικά για να γί
νει αυτό θα χρειαστούμε την αρωγή 
σαε και τη στήριξή σαε», κατέληξε 
ο πρωθυπουργόε.

Υπερτοτπκέβ με self test
Την ίδια ώρα, σήμερα Τετάρτη 

πρόκειται να ανακοινωθεί και ο

Ο κ. Μητσοτάκης 
ανακοίνωσε πως άμεση 
πρόσβαση στο εμβόλιο 
θα έχουν όλοι 
οι κάτοικοι των νησιών 
άνω των 18 ετών.

«οδικόε χάρτηε» για την περαιτέ
ρω άρση των περιορισμών ενόψει 
τηε 15ηε Μαΐου. Η απαγόρευση 
κυκλοφορίαε αναμένεται να με
ταφερθεί στιε 12.30 βοηθώνταε 
περαιτέρω την εστίαση, ενώ θα 
έρθει και η οριστική κατάργηση 
των επιε. Επίσηε, αναμένεται το 
τέλοε του click away και του click 
in εάορ. Οσον αφορά τιε υπερτο- 
πικέε μετακινήσειε, όπωε πρώτη 
έγραψε η «Κ», σχεδιάζεται η επί
δειξη εεΐί ίεεί για τα νησιά να εί
ναι υποχρεωτική και να υπάρχει 
«ισχυρή σύσταση» για τιε μετακι-

νήσειε στην ηπειρωτική Ελλάδα, 
με δειγματοληπτικούε ελέγχουε. 
Εμμέσωε πλην σαφώε το προανήγ
γειλε χθεε ο πρωθυπουργόε, όταν 
είπε πωε οι σημερινέε ανακοινώ- 
σειε θα εξηγούν «τον τρόπο με τον 
οποίο θα μπορούν οι συμπολίτεε 
μαε να ταξιδεύουν εντόε τηε Ελ- 
λάδαε, ειδικά ωε προε τιε μετακι- 
νήσειε από και προε τα νησιά».

Τέλοε, αύριο Πέμπτη θα υπάρ
ξουν αναλυτικέε ανακοινώσειε 
από τον Χάρη Θεοχάρη για το 
άνοιγμα του τουρισμού, ενώ, όπωε 
έχει γίνει γνωστό, στιε 17 Μαΐου 
θα επαναλειτουργήσουν οι παιδι
κοί και βρεφονηπιακοί σταθμοί, 
στιε 21 Μαΐου θα ξεκινήσουν τα 
θερινά σινεμά και οι κινηματο- 
γραφικέε προβολέε σε υπαίθρι- 
ουε χώρουε με πληρότητα 75% 
και μία εβδομάδα αργότερα, στιε 
28 Μαΐου, θα επανεκκινήσουν τα 
θεάματα σε υπαίθριουε χώρουε 
μόνο για καθήμενουε με ποσοστό 
πληρότηταε 50%.

ΓΤ
Π

 / Π
ΑΠ

ΑΜ
Η

ΤΣ
Ο

Σ 
ΔΗ

Μ
Η

ΤΡ
Η

Σ



19;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Διώξεις με κομματικά κριτήρια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

197.14 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διώξεις 
με κομματικά 
κριτήρια
Η Αγγελική Δημοπούλου
είναι εξοργισμένη από το γεγονός 
ότι, την ώρα που το υγειονομικό 
προσωπικό δίνει αυτή τη μάχη, η 
διοίκηση του Νοσοκομείου του 
Ρίου προχώρησε στην υλοποίηση 
των καθαιρέσεων που είχαν 
προσωρινά παγώσει εις βάρος 
στελεχών (προϊσταμένων στη 
νοσηλευτική υπηρεσία) με 35-40 
χρόνια προϋπηρεσία και πάνω 
από 10 χρόνια σε θέσεις ευθύνης.

Μάλιστα, πριν από λίγες μέρες οι 
δύο τομεάρχισσες, οι οποίες 
τελικά καθαιρέθηκαν για να 
πάρουν τη θέση τους γαλάζια 
παιδιά, είχαν ενημερώσει τη 
διοίκηση ότι μέχρι το τέλος του 
έτους θα αποχωρήσουν λόγω 
συνταξιοδότησης!

«Πού είναι ο σεβασμός και η 
τήρηση της αξιοκρατίας;» 
αναρωτιέται η νοσηλεύτρια 
χαρακτηρίζοντας παράνομες τις 
αποφάσεις της διοίκησης και 
επισημαίνοντας ότι το κλίμα της 
κομματοκρατίας που εντοπίζεται 
και σε άλλα νοσοκομεία της 
επικράτειας αποτελεί προσβολή 
για τη Νοσηλευτική συνολικά και 
απαξίωση όσων υπηρετούν τη 
δημόσια Υγεία.

Προφανώς, επισημαίνει η Α. 
Δημοπούλου, η διοίκηση ξέρει ότι 
παραβιάζει το υπάρχουν θεσμικό 
πλαίσιο. «Το υπουργείο 
Διοικητικής Μεταρρύθμισης έχει 
αναδείξει ως παράνομες 
αποφάσεις ανάλογες με αυτές 
της Πάτρας, ζητώντας από το 
υπουργείο Υγείας να πράξει τα 
δέοντα για την επαναφορά της 
νομιμότητας. Το γνωρίζει και ο 
γαλάζιος κομματικός μηχανισμός, 
αλλά δεν τον νοιάζει».

Τ.Γ.
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1  Οι ξεχασμένοι ήρωες που συνεχίζουν τη μάχη
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

531.8 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Οι ξεχασμένοι ήρωες 
που συνεχίζουν τη μάχη
«Τρομερές ελλείψεις! Σκεφιείτε ότι είμαστε στην τελευταία θέση στην 
Ευρώπη των 28, με 3,3 νοσηλευτές ανά 1.000 κατοίκους, όταν ο μέσος όρος 
είναι 8,2 ανά 1.000 κατοίκους» επισημαίνει ο Τάκης Παντέλης, μέλος της 
Εκτελεστικής Επιτροπής της ΠΟΕΔΗΝ και νοσηλευτής στο «Θριάσιο»

■I m
ί

Η
 σημερινή ημέρα, όπως κάθε μέρα, βρίσκει 
τους νοσηλευτές και τις νοσηλεύτριες στην 
πρώτη γραμμή της μάχης κατά της πανδη
μίας, αναφέρει στην ΑΥΓΗ ο Τάκης Παντέ

λης, μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής της Πανελλή
νιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσο

κομεία (ΠΟΕΔΗΝ) και νοσηλευτής στο «Θριάσιο».
Στην Ελλάδα, τονίζει ο ίδιος, η πανδημία, πέρα από 

τη ανάδειξη των «ηρώων», όπως υποκριτικά τους απο- 
κάλεσε η κυβέρνηση, έφερε στο προσκήνιο και τα σο
βαρά διαχρονικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι 
νοσηλευτές/τριες.

«Τρομερές ελλείψεις! Σκεφτείτε ότι είμαστε στη τε
λευταία θέση στην Ευρώπη των 28 με 3,3 νοσηλευτές 
ανά 1.000 κατοίκους, όταν ο μέσος όρος είναι 8,2 ανά 
1.000 κατοίκους. Τέσσερις στις δέκα οργανικές θέσεις 
είναι κενές, πάνω από 20.000 είναι συνολικά τα κενά. 
Μισθοί, ανθυγιεινό, ωρομίσθιο είναι κατώτερα των 
προσδοκιών και των αναγκών, οι προσλήψεις γίνονται 
με το σταγονόμετρο, η αναξιοκρατία μάς προσβάλλει, 
ενώ στην ημερήσια διάταξη βρίσκονται οι υπηρεσιακές 
διώξεις και οι καθαιρέσεις με κομματικά κριτήρια» στα- 
χυολογεί ο Τάκης Παντέλης.

Οι υποσχέσεις μένουν σια χαρτιά
Απέναντι στα προβλήματα αυτά καίμε την πανδημία 

σε εξέλιξη, η κυβέρνηση και ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
άρχισαν να μοιράζουν υποσχέσεις. «Ένταξη στα ΒΑΕ 
προπαγάνδιζαν από τον Μάιο του 2020, 2.000 προ
σλήψεις υποσχόταν ο πρωθυπουργός, 4.000 ο υπουρ
γός Υγείας» θυμάται ο Τ. Παντέλης.

Και αφού περίσσεψαν τα χειροκροτήματα και τα δά
κρυα της κυβέρνησης, αποδείχθηκαν «ακάλυπτες και 
κενές περιεχομένου» οι δεσμεύσεις προς το ιατρονο
σηλευτικό προσωπικό.

Η ένταξη στα Βαρέα και Ανθυγιεινά Επαγγέλματα 
έχει παραπεμφθεί στις καλένδες λόγω «δημοσιονομι
κών και οργανωτικών προβλημάτων». Δύο χρόνια δεν 
έχει γίνει ούτε μία(!) προκήρυξη για μόνιμους/ες νοση- 
λευτές/τριες και το σύστημα, εξηγεί ο συνδικαλιστής, 
«κρατιέται από τις παρακαταθήκες των προκηρύξεων 
επί ΣΥΡΙΖΑ».

Ενώ «το πογκρόμ διώξεων και καθαιρέσεων στη Νο
σηλευτική Υπηρεσία καλά κρατεί, αναδεικνύοντας από
λυτη προτεραιότητα της Ν.Δ. τη διατήρηση και ενίσχυ
ση του κομματικού μηχανισμού, με αποτέλεσμα να 
έχουν πεταχτεί στον κάλαθο των αχρήστων οι προε
κλογικές διακηρύξεις για αξιοκρατία’ και αριστεία’».

Έναν και πλέον χρόνο τώρα οι νοσηλευτές δεν έχουν 
πάψει να διεκδικούν ένα ισχυρό δημόσιο σύστημα Υγεί
ας. Η πανδημία κατέστησε σαφή και μη επιδεχόμενη 
αμφισβήτησης την αναγκαιότητά του.

Αύξηση δαπανών για Υγεία
Ζητούν συγκεκριμένα την αύξηση των δαπανών για 

την Υγεία στο 7% του ΑΕΠ, προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού, εν προκειμένω άμεσα 4.000 και προγραμμα
τισμό ακόμα 10.000 προσλήψεων σε βάθος τετραετίας, 
καθώς και τη μονιμοποίηση, με ουσιαστική αυξημένη 
μοριοδότηση, των επικουρικών και όσων εργάζονται 
μέσω ΟΑΕΔ.

«Οι νοσηλευτές/τριες, παρά τον κυβερνητικό εμπαιγ- 
μό και την κοροϊδία, θα συνεχίσουν να δίνουν καθημε
ρινά τη μάχη ενάντια στην πανδημία με αυταπάρνηση 
και αίσθηση καθήκοντος, όπως κάνουν τόσους μήνες» 
ξεκαθαρίζει ο Τ. Παντέλης. «Μας αρκεί να είμαστε 
‘ήρωες’ για τους ασθενείς, τους πολίτες και την ελλη
νική κοινωνία συνολικά, όχι για την κυβέρνηση».

Τάσος Γιαννόπουλος
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